
Saša Bursać 

Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH –„Šta je s intervencijom protiv komaraca koju je 

bilo obećalo Vijeće ministara BiH? Molim da mi se dostavi odgovor na pitanje zašto je na 

sjednici Predstavničkog doma  Parlamentarne skupštine BiH obećano da će Vijeće ministara 

BiH intervenirati a do toga ipak  nije došlo? Ljudi iz poplavljenih područja nadali su se 

intervenciji jer su mediji prenijeli obećanje Vijeća ministara BiH, pa smatram da bi bilo 

korektno, ako se ne misli ništa uraditi, bar se izviniti ljudima ugroženim poplavama.“ 

 

 
 

 

 
 


